
 

Møtereferat 
Møtet gjelder Samarbeidsutvalgsmøte Nissekollen barnehager 

Dato og tid 11.02.25 kl 18:45 - 20:15 

Sted 1 etg admin Nardo skole 

Deltakere Mette, Merete, Nina, Marius (vara for Ingrid), Roar (storbarn 
Blomsterbyen), Mona (storbarn Nardo), Mari (småbarn Nardo),  Ann 
Hege og Kjellrid 

Referent Ann Hege Trondsen 

Fravær Karoline (småbarn Blomsterbyen), Ingrid 

Møteinnkaller Kjellrid 

Meld forfall til Kjellrid  

  Årshjul for samarbeidsutvalgsmøte Nissekollen barnehage

 

Sak 1/25 Godkjenning av innkalling og referat fra 19.11.24 

 19.11.24 Referat Samarbeidsutvalg 

Innkalling og referat er godkjent. 

Det er ønskelig med flere representanter i FAU på Nardo. 

 

Sak 2/25 Faste punkter i møtet. 

- Økonomi: 

Vi har fått ned merforbruket som vi hadde med fra 2023 og inn i  2024. Personalet har gjort en 
kjempeinnsats i 2024 for å snu dette. I løpet av februar vil årets regnskap for 2024 være klart. 

- Bemanning: 

Vi har gjennomført rekruttering til barnehagelærere nå i januar. Gitt tilbud til to kolleger. 

Ved sykdom har vi klart å rekruttere faste vikarer som kjenner barna. 

Vi står midt i barnehageopptaket. 31 ledige småbarnsplasser og 6 ledige storbarnsplasser på 
Nissekollen barnehager. 

 

https://docs.google.com/document/d/1LyMmVR3Kh1CG1t1KabeG_7SIlgY6CyUrOkJ9UCFQnKI/edit?tab=t.0
https://docs.google.com/document/d/18UrANmylWg2DWMSZR6qiaW1GOqaaiK4kA48ByxRvVW4/edit?tab=t.0


 

- Barnehagens fokus 

Jobber med barns og barnehagens fortelling på enheten i et samarbeid med Rekom og 
læringspartneren v/DMMH.  

På planleggingsdagen i januar startet vi dagen med en dramalærer på DMMH som fortalte en 
fortelling som intro på dagen. Det var en fin start inn i det som skulle komme etterpå. Videre 
jobbet vi med fokus på selvledelse og vurderingsarbeid. Barna forteller mye hver dag. Mange 
spennende og kreative fortellinger skapes av barn. 

- Barnehagens endringer med et nytt politisk styre i kommunen 

Med bakgrunn i et nytt politisk styre merkes det at vi er i endring. F.eks. skal enhetsavtalen 
avvikles. Den vil erstattes med årsoppdrag på barnehagene. Vi vet ikke helt hva dette vil 
innebære enda. Men i løpet av våren vil dette bli et tydeligere oppdrag. 

- Foreldreundersøkelsen 2025 

Resultatene publiseres 17/2-25. Svarprosent på Nardo er 31% og på Blomsterbyen 40%. Dette 
oppleves som lavt. Vi tar en vurdering på møte i april hvordan vi skal jobbe med resultatene. 

 

Saker fra møte 19.11.14 

- sak fra forrige møte 19/11, vedrørende hva som er greit og ikke greit å ha med seg til felles 
avslutninger på barnehagen. 

Viser til referat fra forrige møte. Der er det beskrevet i sin helhet. Eks.Avslutning for 
Blomstergjengen og Nardogjengen ber vi  foreldrene om å samsnakkes i forhold medbrakt inn i 
barnehagen. 

 

- sak meldt inn fra ansatt vedrørende økning av kostpenger jmf økte innkjøpsavtaler. 

Det har blitt dyrere å kjøpe mat. Økte sist fra 1.aug 2023 til kr. 350. Ledelsen innhenter hvor mye 
matvarer har gått opp nasjonalt og legger frem et forslag ved neste SU-møte. 

 

- Tilbakemelding fra tilsyn med arbeidstilsynet, arbeidstilsynet har i høst gjennomført 
tilsyn ved tilfeldig valgte enheter i oppvekst. 

Tilsyn handlet om personalets skjellet plager og vold/trusler hos ansatte. 

Vi har risikovurdert vold og trusler med hele personalgruppa, og laget en oversiktlig plan over 
mulige hendelser som kan skje i eller utenfor barnehagen. Planen er utarbeidet sammen med 
Arbeidsmiljøgruppa og Bedriftshelsetjenesten.  

 



 

 

Sak 3/25 Evaluering av julen 2024 

2024: Leder har fått noen tilbakemeldinger. Vi hadde påmelding på lillejuleaften og stengt i 
mellomjula, 27/12 og 30/12 2024. Vi hadde påmelding til 23/12 og da kom det 15 barn og 7 
ansatte på hele enheten, utav totalt påmeldte 34 barn. Erfaringen sier at her skulle vi ha vært 
sammenslått og  på et bygg. Det var flere påmeldte som ikke kom og som ikke varslet at de ikke 
kom. 

Leder ønsker å spisse en tydelig formulering om påmelding til jul og påske. 

Det er ingen kommunale barnehager som har åpent julaften, nyttårsaften og onsdag før 
skjærtorsdag. Det er det lokale SU som beslutter vedtaket i samarbeid med leder i barnehagen 
om stenging ut fra det reelle behovet.  

Enhetsleder anbefaler at vi fortsetter med stengt julaften, nyttårsaften og onsdag før 
skjærtorsdag. Dette støttes en stemning av SU og ble vedtatt i Nissekollens SU 11.02.25. 

- Og hvilken løsning skal vi ha julen 2025?  

Påsken: barnehagen har ordinær åpningstid mandag og tirsdag og med påmelding.  Stengt 
onsdag. 

Julen: 22. og 23. desember er ordinær åpningstid og med påmelding.  

             29.og 30. desember blir åpent, men det vil kun være åpent på  et av husene og 
åpningstiden blir kl. 8-16 og med påmelding. 

             SU er enig i dette forslaget. 

             2.januar 2026 har ordinær åpningstid og med påmelding. 

 

Sak 4/25 Evt 

- refleksvester med logo 

Barnehagen har fått tilbud via Refleksland om sponset refleksvester av et lokalt firma i 
Trondheim. SU tok en runde og snakket om dette, foreldregruppen stilte seg skeptisk til 
sponsing av produkter til barn. Har vi lov til å ta imot sponsing av  effekter i barnehagen? Vi 
snakket om barnehagen som en del av Trondheim kommune og vår forpliktelse av å forholde oss 
til kommunens rammeavtaler når det kommer til innkjøp. Vi ble enige om at vi takket pent nei til 
dette tilbudet. Kjellrid sender e-post til firmaet.  

- Storforeldre møte 13.03 kl. 18-20 på Nardo skole. Her vil det bli sendt ut invitasjon til alle 
foreldrene. 

Trondheimshjelpa- Tema, trygghetssirkelen, robuste barn og foreldrerollen-ansatterollen. 



 

 

- Garderobesituasjonene på storbarnsbasene, gjelder begge hus 

Det er fortsatt en utfordring. Hva gjør vi med det?  

Garderobene er trangbodde og det krever at alle foreldre bidrar til å holde orden både i grov- og 
fingarderoben. Ta med bare de klærne som trengs for sesongen. Ansatte opplever at foreldre kan 
riste klær fulle av sand inne i garderobene og at dette gjør noe med barnas og ansattes inneklima 
og at det er overfylte plasser til barna både i grov og fin garderober.  

Ikke plass for lagring av klær til sesongen som har vært. Sjekk også om det som ligger i 
barnehagen passer barnet som stadig vekk er i vekst.  

Været skifter og i perioder er det mer skitt, sand o.l. som setter seg i uteklærne, det krever 
hyppigere vask. Det er ikke godt for et barn å ha på seg en stiv dress som er full av sand og lort. 

Viktig med navnet til barnet på klærne også når barnet arver klær. Vi jobber også med 
selvstendighet og da er det fint at plassen og skapene er ryddet og oversiktlig.  

Det kommer til å bli innført en praksis på at alt skal tas hjem hver fredag fra grovgardrobene slik 
at foreldre gis en mulighet til å gå igjennom, tørke og vaske det som trengs. 

 

Saker som meldes inn til SU kan ikke meldes anonymt. 

 

Neste SU-møte:  28. april kl. 18.45-20.15 

 

 


	Møtereferat 

